



DISV School Fee Schedule 2023/24

DISV Schulgebühren Übersicht 2023/24

This Fee Schedule is in English and German language. In case of inconsistencies, the English version shall prevail.
Diese Gebühren Übersicht ist in englischer und deutscher Sprache. Im Falle von Widersprüchen gilt die englische Fassung.

FEES SCHEDULE

New students joining DISV benefit from one of Vienna's lowest fee structures for students entering an IB World School (total admission and tuition fees in the first year).

Additionally, the annual DISV tuition fees include the following direct educational costs, allowing parents a smooth start into the school year without worrying about extra costs:

- ◆ classroom instruction, supervision, in-school workshops
- ◆ assessment costs (IB Diploma examinations, IB MYP moderation, CATs assessments and the ISA test)
- ◆ exercise books, the loan of textbooks, supplies, educational materials and documentation, subscriptions, educational memberships, the yearbook, school photos, one PE kit (shorts/shirts) for every new student and the security service.
- ◆ whole grade overnight field trips (grade 2 to 12), single event/day field trips, additional activities (i.e. swimming, ice-skating)
- ◆ after-school activities

SCHULGEBÜHREN

Neue Schülerinnen und Schüler, die DISV besuchen profitieren von einer der niedrigsten Schulgebühren Wiens für den Neueintritt an einer IB World School (Gesamt-Aufnahmegebühren und Schulgebühren im ersten Jahr).

Zusätzlich beinhalten die DISV Jahresschulgebühren die folgenden Ausbildungskosten und ermöglichen Eltern somit einen angenehmen Start des Schuljahres ohne zusätzliche Kosten:

- ◆ Kosten des Unterrichts im Klassenverband, Beaufsichtigung, Workshops in der Schule
- ◆ Prüfungskosten (IB Diploma Prüfungen, IB MYP Betreuung, CATs Einstufungstest und der ISA Test)
- ◆ Schreibhefte, das Ausleihen von Lehrbüchern, Bildungsmaterialien und Unterlagen, Abonnements, Mitgliedschaften bei Bildungsplattformen, das jährliche Jahrbuch, Schulfotos, ein Set Turnkleidung (T-Shirt und kurze Hose) für jede neue Schülerin und jeden neuen Schüler.
- ◆ Mehrtägige Schulreisen (Grade 2 bis 12), Tagesausflüge, zusätzliche Aktivitäten (z.B. Schwimmen, Eislaufen) ice-skating)
- ◆ Nachmittagsbetreuung

New Student Fees:

Application Fee:	€ 300
Enrollment Fee:	€ 4200
Capital Fee:	€ 1990
Refundable Security Deposit:	€ 365

Einschreibegebühren:

Anmeldegebühr:	€ 300
Registrierungsgebühr:	€ 4200
Kapitalgebühr:	€ 1990
Refundierbare Kaution:	€ 365

DISV Tuition Fee Schedule 2023/24 - Schulgebührenübersicht 2023/24

Due dates/Fälligkeit	1. Rate / 1 st instalment 15/07/2023	2. Rate / 2 nd instalment 01/12/2023	Total Fee / Jahresschulgebühr 15/07/2023	Total Fee 2% deduction / Jahresschulgebühr 2 % Skonto 30/04/2023
EYU 1	8200	8200	16400	16072
EYU 2	8200	8200	16400	16072
Foundation	11813	11813	23626	23154
Grade 1	11813	11813	23626	23154
Grade 2	11994	11994	23988	23509
Grade 3	11994	11994	23988	23509
Grade 4	12010	12010	24020	23540
Grade 5	12060	12060	24120	23638
Grade 6	14045	14045	28090	27528
Grade 7	14045	14045	28090	27528
Grade 8	14045	14045	28090	27528
Grade 9	14045	14045	28090	27528
Grade 10	14045	14045	28090	27528
Grade 11	15270	15270	30540	29929
Grade 12	15183	15183	30366	29759

Payment conditions:

You may pay tuition fees either in one complete payment for the whole school year, or in two separate instalments by the dates specified above. Full payment of the Annual Fee before the 30th of April 2023 will be eligible for a 2% discount.

Late payment will incur a 1% monthly charge. All fees are quoted in Euros.

Zahlungsbedingungen:

Schulgebühren können in einem Betrag für das gesamte Schuljahr bezahlt werden oder in 2 Raten zu den oben angegebenen Terminen. Die volle Zahlung des Jahres-schulgelds vor 30. April 2023 berechtigt zu einem Skontoabzug von 2%. Bei verspäteter Zahlung werden Verzugszinsen in Höhe von 1% pro Monat verrechnet. Alle Gebühren sind in EURO angegeben.

Prospective parents from international organisations (UNO, OSCE, etc) or from embassies should consult with their organisation to obtain information regarding special arrangements for fee payments

Capital Fee:

The fee is assigned to a fund specifically created to finance capital investments. The Capital Fee is non-refundable and will be charged in full regardless of the date of entry or withdrawal.

Security Deposit:

This deposit is payable in full at the same time as the enrolment fee. The school will refund the deposit upon termination of the last contractual relationship. However, the school reserves the right to deduct from this deposit, the cost of any lost or damaged books, school materials or any other costs due to the school.

Supplementary Fees:

DISV only charges supplementary fees for the following items:

English Language Development Lessons
(per semester): € 1450

Learning Support Lessons (per semester):

A level: € 1450

B level: € 2900

Extended Learning Support: € 7255

Comprehensive Learning Support: € 20320

Additional overnight/multi-day field trips

(e.g. Model United Nations, Grade 11 Geography, Grade 11 Biology, Waluka Primary School, sports tournaments) – on a trip by trip basis

Boarding:

DISV offers boarding places in three boarding institutes in Vienna. Prices range from € 600 to € 900 per month, including supervision and meals.

Contact us for further information:
registrar@danubeschool.com .

Eltern von internationalen Organisationen (UNO, OSCE, etc.) oder Botschaften sollten ihre Arbeitgeber kontaktieren, um Informationen über spezielle Vereinbarungen zu Schulgebührrzahlungen zu erhalten.

Kapitalgebühr:

Diese Gebühr ist für Investitionen in die Schulinfrastruktur zweckgewidmet. Die Kapitalgebühr ist nicht refundierbar und wird unabhängig vom Eintritts- oder Austrittsdatum verrechnet.

Kaution:

Die Kaution ist in voller Höhe zusammen mit der Einschreibgebühr zu bezahlen. Die Schule refundiert die Kaution nach dem Ende des letzten Schulvertrags. Die Schule behält sich jedoch das Recht vor, von der Kaution Beträge einzubehalten für beschädigte Bücher, Schulmaterialien oder andere Kosten, die der Schule entstanden sind.

Zusätzliche Gebühren:

DISV verrechnet nur für die folgenden Leistungen zusätzliche Gebühren:

Englische Sprachentwicklung (pro Semester): € 1450

Lernunterstützung (pro Semester):

Level A: € 1450

Level B: € 2900

Erweiterte Lernunterstützung: € 7255

Umfassende Lernunterstützung: € 20320

Zusätzliche mehrtägige Schulreisen (z.B.

Model United Nations, Grade 11 Geography, Grade 11 Biology, Waluka Primary School, Sportturniere) – werden pro Reise verrechnet

SchülerInnen Heim:

DISV bietet Schlafplätze in 3 Schülerinnen-Heimen in Wien an. Die Preise hierfür liegen zwischen € 600 und € 900 pro Monat, mit Betreuung und Verpflegung.

Kontaktieren Sie uns:
registrar@danubeschool.com

Language A:

Students may wish to study a Language A other than those normally offered by the school. The school will support the student through the purchase of materials and textbooks, and provide space and equipment as necessary. We will also help students find a private tutor, **but families will pay for these lessons directly to the private tutor.**

Instrumental Music:

Students may wish to study a musical instrument. The school will support the student by finding appropriate space and equipment, where possible. We will also help students find a private tutor, **but families will pay for these lessons directly to the private tutor.**

School Lunch 2023-24:

Students may either bring a packed lunch or purchase lunch at our Cafeteria. Park Club Wien runs the Cafeteria and **payment must be made to the Business Office who collect payment on behalf of Park Club Wien.**

Secondary Students:

€ 1430 per year

Elementary Students (Grades 1 to 5)

€ 1138 per year

Elementary Students (EYU and Foundation)

€ 854 per year

PADIS membership 2023-24:

All parents are invited to contribute -
€50 a year per family.

Bank transfers can be made to the following account:

Vorarlberger Hypo Bank

Account name: Danube International School GmbH

IBAN: AT41 5800 0201 7319 3115

SWIFT/BIC: HYPVAT2B

Muttersprachenunterricht:

SchülerInnen können eine andere Hauptsprache wünschen als jene die üblicherweise an der Schule angeboten werden.

Die Schule unterstützt SchülerInnen dabei durch den Kauf von Materialien und Lehrbüchern und bietet Klassenräume und Ausstattung, wenn notwendig. Wir helfen den Familien auch private Sprachlehrkräfte zu finden, **jedoch müssen Familien diese privaten Lehrkräfte direkt bezahlen.**

Instrumentalunterricht:

SchülerInnen können bei uns ein Musikinstrument erlernen. Die Schule bietet hierfür Räumlichkeiten und Ausstattung, wenn notwendig.

Wir helfen den Familien auch private Musiklehrkräfte zu finden, **jedoch müssen Familien diese privaten Lehrkräfte direkt bezahlen.**

Schul-Mittagessen 2023-24:

SchülerInnen können verpackte Speisen von zuhause mitbringen oder warme Mahlzeiten in der Schulkantine kaufen. Park Club betreibt unsere Schulkantine. **Zahlungen sind an das Business Office zu entrichten, wo Zahlungen im Auftrag von Park Club Wien gesammelt werden.**

Secondary School SchülerInnen:

€ 1430 pro Jahr

Elementary School SchülerInnen (Grades 1 bis 5)

€ 1138 pro Jahr

Elementary School SchülerInnen (EYU und Foundation)

€ 854 pro Jahr

Elternverein PADIS Mitgliedschaft 2023-24:

Alle Eltern sind eingeladen € 50 pro Jahr pro Familie beizutragen.

Banküberweisungen können auf folgendes Konto vorgenommen werden :

Vorarlberger Hypo Bank

Kontoinhaber: Danube International School GmbH

IBAN: AT41 5800 0201 7319 3115

SWIFT/BIC: HYPVAT2B